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Savonlinnalainen SDP:n valtuutettu ja perusturvalautakunnan jäsen sekä kahden pikkutytön äiti Karoliina Helander 
luonnehtii itseään tyypilliseksi nykyajan koulutetuksi nuoreksi naiseksi. 
– Minulla on ollut monia määräaikaisia työsuhteita ja jatkuvaa työn ja perhe-elämän yhteensovittamista. 
 
Nyt Helander vetää lapsille ja lapsiperheille suunnattua sisäliikuntapuistoa. 
– Kun perhe saa posket punaisiksi ja hien pintaan, pysytään kunnossa. Liikunta on ainoa asia, joka auttaa lähes kaikkien 
sairauksien ennaltaehkäisemiseen, painottaa sairaanhoitajaksi opiskellut Helander. 
 
Hän on huolestunut lasten ja lapsiperheiden asemasta nyky-Suomessa. 
– Heiltä leikkaamalla vaikutetaan yhteiskunnassa moniin perimmäisiin asioihin hyvin kielteisesti. Tätä ei maan 
hallituksessa nyt ymmärretä. 
 
Helander vaatii, että yhteiskunnan on pumpattava rahaa lapsiperheiden elämän helpottamiseen ja syrjäytymisen 
ehkäisemiseen. 
– Lapsiperheisiin satsaamalla tehdään todella tuottoisa sijoitus. 
 
Nuoriakin oltava päätöksenteossa 
Savonlinnaan vuonna 2007 muuttanut Helander havaitsi, että linnakaupungissakin päättäjät ovat yleensä iäkkäämpiä 
ihmisiä. 
– Ajattelin, että mukaan tarvitaan myös minun ikäluokkani ihmisiä. Olen ollut kiinnostunut yhteiskunnallisista asioista 
ja tiesin, että jos lähden kuntapolitiikkaan, valintani on demarit – heille sydämeni sykkii. Kotitaustaa valinnalleni ei ole. 
 
Demarit pyytelivätkin Helanderia ehdokkaaksi ja energinen 30-vuotias nainen menikin heti ensi yrittämällä läpi 
valtuustoon vuonna 2012. 
– Se oli iloinen yllätys. Savonlinna on hieno kaupunki, jolla on monia mahdollisuuksia. Monet takaiskut, esimerkiksi 
OKL:n lakkauttaminen, ovat kuitenkin luoneet tänne lannistunutta asenneilmapiiriä. Se vaikuttaa kaikkeen ja siksi 
nykyasenteita pitäisi räjäytellä uusiksi. 
 
Helander iloitsee siitä, että demariryhmä on keskusteleva ja siinä on myös monia idearikkaita nuoria. 
– Arvostan konkareita, mutta uutta verta tarvitaan. Savonlinna kaipaa uudenlaista osaamista; rohkeutta lähteä 
sellaisillekin laduille, missä ei aiemmin ole menty. 
 
Juttu on osa Demokraatin Miten minusta tuli demari -juttusarjaa. Juttu on ilmestynyt Demokraatissa 20.10.2016. 


